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O D G O V O R I 
NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 11. seji Občinskega sveta Mestne občine Koper, dne 21.2.2013 so člani in članice 
Občinskega sveta postavili vprašanja oziroma predloge in pobude, na katere podajamo 
naslednje odgovore:  
 
MILOJKA LAHAJNAR ŠPACAPAN, članica Občinskega sveta: 
 
Želela bi dati eno pobudo. Glede na vedno nižji standard občanov, bi želela, da občina 
prouči možnost uvedbe plačilnega mesta, kjer bi lahko občani imeli možnost plačevat 
položnice brezplačno. Namreč, v nekaterih mestih je ta zadeva že stekla in verjetno bi bila 
možnost tudi v Mestni občini Koper. 
 
Projekt tako imenovane mestne blagajne smo v občinski upravi Mestne občine Koper zastavili že v 
minulem letu, in sicer skladno cilji sistema kakovosti v okviru standarda ISO 9001:2008. K projektu 
smo pristopili fazno in ga nameravamo izpeljali predvidoma v letu 2013.  Z uvedbo mestne blagajne v 
Mestni občini Koper stremimo k cilju, da bi lahko v okviru tega projekta občanom omogočili plačevanje 
čim več storitev brez provizija, na lokaciji oziroma več lokacijah, ki so čim bolj dostopne. Zato  tekom 
vzpostavljanja projekta proučujemo samo lokacijo plačilnih mest  in nabor storitev, ki bodo vključene v 
sistem. 

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
 

1. STAROSTI PRIJAZNA OBČINA 
 
Zasledila sem, da je v globalno mrežo starosti prijaznih mest vključenih tudi 11 slovenskih 
občin in sicer Ljubljana, Maribor, Celje, Velenje, Ruše, Ravne na Koroškem, Kostel, Kobarid, 
Ivančna Gorica, Novo Mesto in Šentrupert. Projekt obsega osem področij, ki lahko vplivajo 
na zdravo in kakovostno življenje starejših ljudi: stavbne in izvenstavbne površine, prevoz, 
bivališča, družabno življenje, spoštovanje in vključevanje v družbo, družbeno angažiranje in 
zaposlitev, sporazumevanje in obveščanje ter storitve skupnosti in zdravstvenih služb. 
Starosti prijazno mesto je opredeljeno kot vključujoče in dostopno urbano okolje, ki 
promovira aktivno staranje. 
MOK sprašujem, ali se namerava priključiti v ta projekt in kdaj, ki ga koordinira Inštitut 
Antona Trstenjaka za gerontologijo in medgeneracijsko sožitje? Koliko finančnih sredstev je 
pripravljena vložiti v naslednjih letih? 
 
Mestna občina Koper že vse skozi namenja veliko pozornost razvoju programov skrbi za starejše 
občane ter koristnim vsebinam in rešitvam, ki starejši populaciji omogočajo kakovostno bivanje. Pri 
iskanju rešitev, kako izboljšati obstoječe programe ter pri uvajanju novih programov sodelujemo s 
pristojnimi službami (Centrom za socialno delo Koper, Obalnim domom upokojencev Koper), 
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nevladnimi organizacijami (Območnim združenjem Rdečega križa Koper, Zvezo društev upokojencev 
Mestne občine Koper in drugimi društvi) ter drugimi občinskimi službami. 
 
V Mestni občini Koper imamo organizirano javno Službo za pomoč družini na domu, ki starejšim 
osebam zagotavlja storitev socialne na domu. V občini deluje regijski Center za pomoč na domu Mali 
princ, katerega temeljna naloga je varovanje na daljavo starejših oseb s pomočjo posebne 
telekomunikacijske tehnologije. Storitev omogoča starejšim osebam, da se počutijo varne in da 
ostajajo v domačem okolju. Center za pomoč na domu Mali princ izvaja tudi program Vitica, ki nudi 
starejšim osebam različne storitve socialnega servisa, kot so spremstvo k zdravniku, v bolnišnico, 
nakup hrane, manjša dela v stanovanju in druga opravila po dogovoru z uporabnikom. Tako javno 
službo kot program Centra za pomoč na domu Mali princ Koper in Vitice izvaja Center za socialno 
delo Koper. 
 
V občini je že vrsto let organizirana dnevna dostava kosil starejšim in invalidnim osebam na dom, ki 
sodi med storitve socialnega servisa. Storitev izvajata Obalni dom upokojencev Koper in zasebni 
prevoznik, ki kosila dostavlja na dom. 
 
Mestna občina Koper podpira tudi: 
- program Zveze društev upokojencev Mestne občine Koper Center dnevnih aktivnosti za starejše 

občane Koper, v okviru katerega zveza organizira različne aktivnosti za starejše občane, kot so 
delavnice, predavanja, izobraževanja, svetovanja, klubske ter športne dejavnosti in druženja 
starejših oseb, s ciljem ohranjanja in krepitve kakovosti njihovega vsakdanjega življenja z vidika 
psihofizičnega zdravja in vključenosti v skupnost;  

- program Območnega združenja Rdečega križa Koper Zagotavljanje materialnih in drugih socialnih 
pomoči, v okviru katerega so deležni svetovanja in pomoči tudi starejši občani;  

- društva, ki izvajajo programe medgeneracijskih in drugih skupin za samopomoč ter druge 
programe, ki v bivalnem okolju skrbijo za zmanjševanje socialne izključenosti starejših oseb 
(Medgeneracijsko društvo Svetilnik, Škofijska Karitas in druga društva). 

 
Z izgradnjo enote Doma upokojencev Ptuj v Olmu ter oskrbovanih stanovanj so v naši občini 
zagotovljene dodatne namestitvene možnosti za starejše občane.  
 
Na Mestni občini Koper smo odprti za konkretne pobude in predloge za nadaljnji razvoj obstoječih 
programov skrbi, kakor tudi za vzpostavitev novih programov in oblik pomoči za starejše občane.  
 
Glede na navedeno trenutno ne vidimo potrebe po formalni vključitvi v projekt Inštituta Antona 
Trstenjaka. 

 
 

2. PROJEKT KOPER ZDRAVO MESTO 
Pred leti je na MOK potekal projekt Koper zdravo mesto, ki ga je vodila Marina Sučić 
Vuković, dr. med. Kot mi je znano, je odstopila z mesta vodje projekta. Sprašujem, ali je 
projekt v MOK še aktiven, kdo ga vodi, koliko finančnih sredstev je predvideno za njegove 
aktivnosti v letu 2013 in katere aktivnosti naj bi se izvajale? Ali bo za aktivnosti projekta 
odprta posebna pisarna? Ali je MOK še članica evropskega združenja Zdravih mest? 

 
Projekt Koper zdravo mesto je še vedno aktiven projekt. Občina vsako leto nameni za ta projekt 
sredstva za vzdrževanje spletne strani projekta, kjer društva, ki so vključena v ta projekt, objavljajo 
svoje novice, poleg tega pa se v okviru tega projekta vsako leto izvede javni razpis za sofinanciranje 
programov dela društev in drugih ustanov, v kateremu je eno od meril tudi aktivno vključevanje v 
prireditve in projekte v izvajanju Mestne občine Koper, in sicer v mesecu maju v okviru izvajanja 
Dnevov zdravja ter v času drugih dnevov namenjenih promociji zdravja, npr. v septembru v Tednu 
mobilnosti itd… Na ta način omogočimo društvom, ki so vključena v ta projekt, da se predstavijo in 
promovirajo aktivnosti namenjene promociji zdravja. 
 
Projekt se vodi v Uradu za okolje in prostor v sodelovanju z Uradom za družbene dejavnosti in razvoj. 
Projektu je namenjena postavka pod Preventivni programi zdravstvenega varstva, spremljanje 
zdravstvenega stanja in aktivnosti promocije zdravja 2614. V letošnjem letu 2013 je namenjeno 
14.100 EUR za sofinanciranje društev in 8000 EUR za ostale programe (šola za starše). 



Aktivnosti se izvajajo na različnih lokacijah, zato posebne pisarna ni vzpostavljena. MOK je vključena 
v slovensko mrežo zdravih mest, nikoli pa ni bila redna članica evropske mreže. 

 
 

3. UREDITEV PASJEGA PARKA IN PASJE PLAŽE 
Številni lastniki psov, ki se trenutno družijo na semedelski promenadi, bi si želeli tudi v Kopru 
prostor, kjer bi se lahko družili brez, da ne oviramo ostalih sprehajalcev. Veliko je tudi takšnih 
lastnikov, ki tam ne pridejo, so pa v pogovorih večkrat izrazili potrebo, da bi moral Koper 
takšen park imeti. Park je predvsem pomemben zaradi socializacije psov. Dobro je vedeti, da 
psi so zelo vzgojeni in navajeni na povodec, vendar pa lahko pravilno socializirajo šele, ko so 
spuščeni. Zato je to zelo pomemben korak v vzgoji svojega kužkov. 
Pobudniki navajajo, da je bila oktobra 2012 naslovljena na MOK prošnjo za ureditev pasjega 
parka in pasje plaže, a naj ne bi dobili uradnega odgovora. 
Zato sprašujem, ali je MOK prejela prošnjo za ureditev pasjega parka in pasje plaže, kdo je 
prošnjo na MOK obravnaval in sprejel odločitev? Kdaj bo občina ta projekt realizirala in 
koliko sredstev je za slednje po oceni MOK za to potrebo? 
 
Mestna občina Koper je prejela nekaj pobud za ureditev posebne površine namenjene psom. 
V tej smeri smo razmišljali že ob ureditvi površine – sanitarij za pse, ki je bila izvedena v sklopu 
ureditve parkovne površine nasproti Banke Koper.  
 
Prejeta prošnja za ureditev pasjega parka in pasje plaže je bila seveda obravnavana. Odgovor stranki 
še ni bil podan, glede na to, da še nismo mogli podati  konkretnih podatkov o lokaciji, predvsem pa ne 
moremo podati konkretnih rokov za izvedbo. Javnosti pa je bila posredovana informacija, da Mestna 
občina Koper načrtuje takšne površine in s tem v zvezi išče primerno in ustrezno lokacijo.  Med 
drugimi je v obravnavi tudi lokacija med Piransko cesto in promenado. O sprejetih odločitvah in 
možnostih izvedbe bomo pobudnike in javnost tekoče obveščali. 
 
O ureditvi pasje plaže ne razmišljamo, saj za izvedbo tega v Mestni občini Koper tudi nimamo 
primerne lokacije. 

 
 
SVETNIKI OLJKE – STRANKE SLOVENSKE ISTRE:  
 
PISNO: 
 
POBUDE: 
 

1. Vsi vemo, da mesto Koper ni spalno mesto. Prebivalke in prebivalci MOK prihajajo v 
velikem številu v Koper v službe. Parkirišče, kjer se gradi nov Spar, je zaprto in ljudje 
nimajo kje parkirati. Svetniki dajemo pobudo, da bi lahko ljudje brezplačno parkirali 
na parkirišču pred Stadionom. 
 

Parkirišče na območju predvidene zazidave »Levji grad« je od začetka tega meseca ponovno na voljo 
uporabnikom. Zaradi novega upravljavca je uporaba parkirišča plačljiva. Poudariti je potrebno, da to 
parkirišče nikoli ni bilo v celoti javno ali v lasti MOK, čeprav se je uporabljalo za te namene in sicer s 
soglasjem vsakokratnega lastnika zemljišča. 
 
Pobude o brezplačnem parkiranju na parkirišču pri stadionu ne moremo sprejeti. Parkirišče pri 
stadionu je plačljivo parkirišče, kjer je možno pridobiti tudi ugodne mesečne abonmaje, tako kot na 
večini javnih parkiriščih, s katerimi upravlja Komunala Koper. Parkirišče je dostopno vsem in je v 
neposredni bližini mestnega jedra, prav tako to parkirišče ni prezasedeno in je vedno možno dobiti 
parkirno mesto.  
 
Pobude o brezplačnih parkiriščih so vsekakor dopadljive do uporabnikov, po drugi strani pa so 
nerealne, saj občina ne more v nedogled zagotavljati zadostnega števila javnih parkirišč in pokrivati še 



stroškov vezanih na vzdrževanje. Glede na sedanje razmere bomo morali uporabniki spremeniti tudi 
svoj odnos do tega in se odločiti za najprimernejše in najugodnejše variante prevoza. 
 
Med drugim občina namenja občutna proračunska sredstva prav za izvajanje avtobusnih prevozov 
(mestnih in primestnih), kjer je subvencionira tudi vozovnica in je cena za uporabnika izredno ugodna, 
zaradi tega bi pričakovali, da se vse več občanov, ki imajo to možnost in potrebo, odloči za javni 
prevoz in s tem pripomore tudi k zmanjševanju negativnih vplivov na okolje.  

 
 

2. Predlagamo, da se Odlok o podeljevanju priznanja Alojza Kocjančiča (Uradni list RS, 
št. 41/2009) spremeni v 14. členu. 
 
a) prvi odstavek se spremeni tako, da se po novem glasi: 

»Izmed vseh predlaganih kandidatov komisija s tajnim glasovanjem, z večino 
glasov določi kandidata za podelitev priznanja«. 

b) da se drugi odstavek črta. 
 

Mnenja smo, da ni potrebno, da občinski svetniki odločajo o podeljevanju priznanja 
Alojza Kocjančiča. V tej komisiji so tudi predstavniki, katere imenuje občinski svet in 
je prav, da je prisotna določena stopnja zaupanja in odgovornosti. Postopek 
imenovanja bi bil racionalnejši, hitrejši in cenejši. 
 
Upamo, da bo MOK naše pobude preučila in bomo na naslednji seji Občinskega 
sveta Mestne občine Koper o tej problematiki razpravljali in tudi naše pobude z 
glasovanjem potrdili. 

 
Leta 2008 pa so se vse tri obalne občine odločile, da bodo akt, ki opredeljuje podeljevanje Priznanja z 
nagrado Alojza Kocjančiča, posodobile. Zato so pripravile nova pravila podeljevanja priznanja z 
nagrado za posebne dosežke pri oblikovanju kulturne identitete Istre in uskladile Odlok o podeljevanju 
priznanja z nagrado Alojza Kocjančiča. Priznanje z nagrado tako podeljujejo skupaj Občina Izola, 
Mestna občina Koper in Občina Piran. Dogovorjen in določen je bil tudi postopek za podelitev 
priznanja z nagrado, in sicer se priznanje podeljuje posameznikom, skupinam, društvom, zavodom in 
drugim na podlagi javnega razpisa, objavljenega v sredstvih javnega obveščanja. Postopek javnega 
razpisa vodi komisija, v katero imenuje Občinski svet posamezne občine na predlog Župana po 2 
člana, enega člana komisije pa imenuje Obalna samoupravna skupnost italijanske narodnosti. Prav 
tako je določena vsebina javnega razpisa, navedeni so predlagatelji in merila, ki se upoštevajo pri 
izboru kandidata.  
 
Že ob sprejemu odloka je bilo predlagano, da bi bila odločitev komisije o nagrajencu dokončna. Vsi 
trije občinski sveti so se že takrat strinjali, da bi s tem nagrada izgubila na pomembnosti in bi se 
izgubila v civilni sferi. Dejstvo pa je tudi, da se sredstva za nagrado zagotavljajo v proračunih vseh 
treh občin in zato imajo občinski svetniki pravico in dolžnost odločati o predlaganih nagrajencih. 
 
Glede na vse to menimo in predlagamo, da v tem trenutku ne začnemo s postopki za predlagano 
spremembo odloka. Pobude g. Viktorja Markežiča ne podpiramo. 
 

3. Podajamo tudi pobudo, da se kratkoročno (do 2015) obračun cen storitev javne 
komunalne službe za gospodinjstva določi na osnovi dveh parametrov: 

 
- 1/2 cene na osnovi števila članov gospodinjstva 
- 1/2 cene na osnovi kvadrature bivalne enote (gospodinjstva)  

 
Od leta 2015 pa naj se preide na nov sistem, pri čemer naj se upošteva zgolj količina 
pridelanih odpadkov na gospodinjstvo. 

 
Elaborat o oblikovanju cene storitev javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki je izdelan na 
podlagi veljavne Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen. Količina opravljene storitve in cena je 



izražena v kg in je sorazmerno porazdeljena na dosedanji volumen oziroma površino stanovanjske 
površine.  
 
S sprejetjem pravilnika o tarifnem sistemu za obračun storitev javnih služb ravnanja s komunalnimi 
odpadki se bo za ustvarjene odpadke in ceno izraženo v kg upoštevalo osebe in velikost posode ter 
pogostost odvoza. Pravilnik mora biti skladno z odlokom sprejet do konca tega leta. 
 
Izvajalec teh javnih služb je v zadnjih letih izvedel številne racionalizacije, predvsem z obdelavo 
določenih vrst komunalnih odpadkov, kar pomeni tudi nižje stroške za uporabnike. Tudi v bodoče se 
bo sledilo temu cilju, k čemer pa lahko pripomoremo tudi uporabniki sami z rednim ločevanjem 
komunalnih odpadkov, s čemer se lahko bistveno zmanjša strošek končnega prevoza in deponiranja 
in s tem stroškov storitve, ki jih plačujemo uporabniki. 
 
Delnemu povečanju cen storitev za gospodinjstva je botrovala nova uredba, ki med drugim 
prepoveduje diferenciacije cen storitev. V kolikor bo sprejeta sprememba, ki bo to omogočila, se bo 
delovalo v smeri zniževanja cen za gospodinjstva, poleg vseh drugih možnih ukrepov racionalizacije. 

 
 

4. Zanima nas, kdaj, na kakšen način in za kakšno vrednost je bil prodan solastniški del 
MOK na parceli št. 1449/3 k.o. Koper? 

 
Nepremičnina se nahaja na območju kompleksa Levji grad in je bila prodana skupaj z ostalimi 
parcelami na tem območju po dveh neuspelih javnih dražbah 07.09.2011 in 26.09.2011 s sklenitvijo 
neposredne pogodbe. Pogodbena vrednost solastniškega deleža je znašala 285.900,48 EUR.   
 

 
 
Koper, 17. april 2013                                                      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 


